
 

Akademický senát UK FTVS 

 

 Č.j.: AS-08/2019 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 17. 9. 2019 ve 13.00 hod 

 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Coufalová, Daďová, Heller, Hráský, Jebavý, Kaplan, 

Kokštejn, Malá, Musálek, Novotná, Pavelka, Šťastný, Zahálka 

Studentská komora (s): Brožka, Harasimová, Jarošík, Skrbek, Zdobinský 

Omluveni: Prokešová (a), Hruša (s), Půlpán (s) 

Nepřítomni: / 

Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Zelenka, Hojka, Petr, Pavlů, Chrudimský, Čížek, Šorfová, 

Sukovič 

 

Zasedání zahájil předsedající Kaplan a podle prezenční listiny mohl konstatovat, že akademický 

senát je pro toto zasedání usnášeníschopný.  

 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Předseda AS UK FTVS Kaplan seznámil přítomné s programem zasedání. Nikdo 

z přítomných neměl k předloženému programu námitky. Program zasedání byl tak schválen 

tichým souhlasem všech přítomných členů. 

 

2. Projednání a schválení zápisu z řádného zasedání dne 18. 6. 2019 

Předseda AS UK FTVS Kaplan uvedl, že návrh zápisu z řádného zasedání dne 18. 6. 2019 byl 

s předstihem zaslán senátorům k připomínkování. Do termínu zasedání nebyl zápis 

připomínkován a nebyly navrženy změny v obsahu zápisu ze zasedání. Nikdo z přítomných 

senátorů nevznesl k zápisu žádnou připomínku. 

Hlasování o zápisu z řádného zasedání dne 18. 6. 2019: (15-0-1). 

Usnesení 01/09/2019: AS UK FTVS schválil zápis z řádného zasedání dne 18. 6. 2019. 

 

 

 



3. Informace ze zasedání předsednictva 

Předseda Kaplan informoval o zasedání předsednictva AS UK FTVS, kde byl připravován 

program zářijového zasedání. Projednány byly do termínu zasedání předsednictva zaslané 

podkladové materiály. Bližší informace jsou v zápisu ze zasedání předsednictva AS UK 

FTVS dne 9. 9. 2019. 

Předseda Kaplan se dotázal místopředsedy Jarošíka na osobu ze studentské komory, která 

bude odpovědna za nástěnku AS UK FTVS v přízemí. Studentskou komorou byl nominován 

senátor Adam Zdobinský, který k nominaci a zároveň k činnosti vyslovil souhlas.  

 

4. Vystoupení vedení fakulty 

Spectabilis paní děkanka informovala o připravovaných akreditacích. Ze zákona vyplývá 

povinnost provádět každý rok protipožární cvičení, které letos proběhne 22. 10. 2019 v 17 

hod. Dále spectabilis paní děkanka informovala o zbraních na fakultě, nyní je uvažováno o 

jejich využití v rámci kurzů CŽV. Proděkan Chrudimský je pověřen zprovozněním přístupu 

na karty do nově otevřeného Creative Hub. Byly zmíněny současné vědecké projekty na 

fakultě. Započalo zapisování do ročníků nového akademického roku. Dále je třeba evidovat 

zahraniční studenty. Na fakultě je nově sídlo studentského spolku. Vyskytly se problémy 

s Nosticovou halou, která je v havarijním stavu, ale bohužel se do výběrového řízení na 

opravu nikdo nepřihlásil. Stejná situace je u plánované nafukovací haly. 

 

5. Přehled čerpání rozpočtu UK FTVS za první polovinu roku 2019 

Tajemník AS UK FTVS Zelenka přiblížil zaslané přehledy čerpání. V porovnání s rokem 

2018 jsme na tom letos ve všech směrech lépe. Předseda ekonomické komise Zahálka 

konstatoval, že ekonomická komise nemohla díky pracovnímu vytížení členů komise 

uvedené projednat. AS UK FTVS vzal na vědomí čerpání rozpočtu UK FTVS za první 

polovinu roku 2019.  

 

6. Aktuální právní a faktický stav o pozemku – parkování před UK FTVS 

Tajemník AS UK FTVS Zelenka přiblížil problematiku parkování před UK FTVS. 

Informoval o současném stavu, kdy se jedná o otázku, zda pozemek před fakultou je místní 

či účelová komunikace. Fakulta požádala městskou část Prahy 6 doložit některé informace, 

bylo nám ale odpovězeno, že zmíněné dokumenty byly ztraceny při povodních. V současné 

době je podána výzva k žalobě. Fakulta požaduje náhradu za používání pozemku ve výši 

přibližně 3,7 mil. Kč. Senátor Jarošík se dotázal na to, jak mají studenti postupovat, pokud 



chtějí parkovat před fakultou. Tajemník Zelenka odpověděl, že v tomto žádné doporučení 

nelze dát. AS UK FTVS vyjádřil podporu s postupem fakulty při řešení situace s parkováním 

před UK FTVS.  

 

7. Právní a faktický stav projektu výstavby protipovodňové stěny v loděnici Troja 

Tajemník Zelenka informoval o záměru fakulty vybudovat v loděnici Troja protipovodňovou 

stěnu a záměru USK Praha vybudovat v Troji novou závodní trať. Vše vyžaduje několikeré 

vyjednávání. Návrhy všech smluv jsou zpracovány a i předběžně schváleny. 

AS UK FTVS podporuje kroky vedoucí k vyřešení situace s výstavbou protipovodňové stěny 

v Tróji a tichým souhlasem všech přítomných členů tak projevil podporu.  

 

8. Žádost související s převodem provozních prostředků určených pro podporu studia 

studentů se specifickými potřebami do prostředků investičních, tj. do fondu FRM 

Tajemník Zelenka informoval o zisku prostředků pro podporu studia studentů se 

specifickými potřebami. Tyto prostředky můžeme převést do FRM. Předseda ekonomické 

komise Zahálka uvedl, že o tomto komise nejednala. 

Hlasování o žádosti o převodu provozních prostředků do FRM: (16-0-0) 

 

Usnesení 02/09/2019: AS UK FTVS schvaluje žádost o převod provozních prostředků 

určených pro podporu studia studentů se specifickými potřebami do prostředků investičních, 

tj. do fondu FRM. 

 

Předseda AS UK FTVS Kaplan dále navrhl přerušit jednání na 5 min. Tichým souhlasem 

všech přítomných členů byl návrh přijat. 

   

9. Projednání a schválení Podmínek přijímacího řízení pro rok 2020-21 

Proděkan Hojka přiblížil zaslané Podmínky přijímacího řízení pro rok 2020-21. Předseda 

studijní komise Heller upozornil na několik formálních chyb. Proběhla diskuse ohledně 

podmínek přijímacího řízení pro rok 2020-21. Studijní komise doporučuje schválit Podmínky 

přijímacího řízení pro rok 2020-21. 

Hlasování o podmínkách přijímacího řízení pro rok 2020-21: (18-0-0) 

 

Usnesení 03/09/2019: AS UK FTVS projednal a následně schválil Podmínky přijímacího 

řízení pro rok 2020-21. 



10. Žádost o projednání změny garanta studijního programu “Kondiční trenér“ 

Proděkan Hojka přiblížil nový studijní program a předložil žádost na změnu garanta. Návrh 

je, aby garantem byl sám proděkan pro studium Mgr. Vladimír Hojka, Ph.D. Předseda 

studijní komise se za tuto komisi vyjádřil, že by bylo vhodnější, aby obor garantoval docent. 

Místopředseda Zahálka podpořil názor studijní komise. Proběhla diskuse ohledně 

garantování. Po ní se přistoupilo k proceduře hlasování.   

 

Hlasování o žádosti o projednání změny garanta: (9-2-7) 

 

Usnesení 04/09/2019: AS UK FTVS dává souhlas k změně garanta studijního programu 

Kondiční trenér. 

 

11. Žádost o projednání rozšíření akreditace „Učitelství TV pro SŠ“  v anglickém jazyce 

Proděkan Hojka přiblížil rozšíření akreditace Učitelství TV pro SŠ v anglickém jazyce. 

Studijní komise materiál projednala a upozornila na několik detailů, které byly proděkanem 

vysvětleny.  

Hlasování o rozšíření akreditace: (17-0-1) 

 

Usnesení 05/09/2019: AS UK FTVS projednal návrh na rozšíření akreditace navazujícího 

magisterského studijního programu Učitelství tělesné výchovy pro střední školy o akreditaci 

v anglickém jazyce a doporučuje jej předložit vědecké radě fakulty. 

 

12. Žádost o projednání návrhu akreditace bakalářského studijního programu 

„Fyzioterapie“ 

Proděkan Hojka přiblížil návrh akreditace bakalářského studijního programu Fyzioterapie. 

Proděkanka Pavlů zmínila, že jsme striktně vázáni vyhláškou v tom, k čemu musíme 

v průběhu studia dospět. Předseda studijní komise Heller zmínil několik nepřesností s tím, že 

komise doporučuje materiál ke schválení. 

Hlasování o návrhu akreditace bakalářského studijního programu Fyzioterapie: (18-0-0) 

 

Usnesení 06/09/2019: AS UK FTVS projednal návrh akreditace bakalářského programu 

Fyzioterapie, s návrhem souhlasí a po dopracování doporučuje předložit vědecké radě 

fakulty.  

 



 

 

13. Žádost o projednání návrhu akreditace navazujícího Mgr. studijního programu 

„Fyzioterapie“ 

Proděkan Hojka přiblížil návrh akreditace navazujícího Mgr. studijního programu 

Fyzioterapie. Proděkanka Pavlů upřesnila návrh akreditace. Studijní komise nevyjádřila 

k předloženému materiálu podstatné připomínky a doporučuje jej ke schválení. 

Hlasování o návrhu akreditace: (18-0-0) 

 

14. Usnesení 07/09/2019: AS UK FTVS projednal návrh akreditace navazujícího Mgr. 

studijního programu Fyzioterapie, s návrhem souhlasí a po dopracování doporučuje předložit 

vědecké radě fakulty. 

 

15. Žádost o projednání návrhu akreditace bakalářského studijního programu „Ortotik-

protetik“ 

Proděkan Hojka přiblížil návrh akreditace bakalářského studijního programu Ortotik-

protetik. Předseda studijní komise Heller upozornil na řadu nepřesností v osobních listech 

vyučujících, nicméně návrh doporučuje ke schválení. Doc. Šorfová uvedla, že je zde řada 

externistů a stále se na doplňování a korekcích pracuje. Proběhla diskuse ohledně doplňování 

informací. Následně se přistoupilo k proceduře hlasování.   

Hlasování o návrhu akreditace programu Ortotik-protetik: (18-0-0) 

 

Usnesení 08/09/2019: AS UK FTVS projednal návrh akreditace bakalářského studijního 

programu Ortotik-protetik, s návrhem souhlasí a po dopracování doporučuje předložit 

vědecké radě fakulty. 

 

16. Žádost o projednání ankety Hodnocení výuky LS akademického roku 2018/2019 

Proděkan Hojka uvedl, že je povinností fakulty dělat hodnocení výuky. Poděkoval studentské 

komoře, která se zasloužila o nárůst respondentů. Proběhla diskuse ohledně hodnocení výuky 

a po ní byli členové AS vyzváni k hlasování. 

Hlasování o navrženém usnesení: (18-0-0) 

 

Usnesení 09/09/2019: AS UK FTVS projednal anketu Hodnocení výuky LS akademického 

roku 2018/2019.  



17. Interpelace ke snížení ubytovacích kapacit v koleji UK FTVS 

Předseda AS UK FTVS Kaplan informoval, že spisovou službou obdrželo předsednictvo AS 

UK FTVS interpelaci ke snížení ubytovacích kapacit v koleji UK FTVS. Host zasedání Bc. 

Sukovič uvedl, že byl pověřen autorem interpelace kolegou Korbelářem, aby interpelaci 

přiblížil. Zmínil, že je i členem kolejní rady. V další části rozpravy uvedl místopředseda 

Jarošík, že v koleji FTVS jsou ubytováni i studenti jiných škol. Proděkan Chrudimský uvedl, 

že současný počet ubytovaných studentů v koleji je 228 a zmínil, že by bylo vhodné upravit 

kritéria pro ubytování v koleji. Například dojezdnost nyní hraje pouze malou roli. Dále uvedl, 

že je plánovaná rekonstrukce přízemí bloku B s plánovaným vytvořením nové tělocvičny. 

Z tohoto důvodu byla zrušena ubytovací kapacita o tři pokoje, tedy o 12 lůžek. V souvislosti 

s B blokem byly zmíněny stížnosti na rušení klidu. V B bloku jsou totiž koleje i hostel, proto  

bylo rozhodnuto, že dojde k rozdělení. Host Bc. Sukovič reagoval na ubytování jiných 

studentů a uvedl, že i když si naše kolej dělá výběr sama, tak respektuje vnitřní předpis Kolejí 

a menz UK a tudíž pokud jiní studenti splní kritéria, tak mají na kolej nárok. Zmínil rozdíl 

mezi dojezdností a časovou dostupností. Senátor Skrbek uvedl, že software, který toto 

hodnotí, pracuje s jízdními řády, a tudíž počítá i s časovou dostupností. Proděkan Petr se 

dotázal, zda jsme vázáni vnitřním předpisem Kolejí a menz UK i když si přijímání studentů 

na kolej děláme sami. Proběhla diskuse ohledně ubytování v koleji UK FTVS. Host Bc. 

Sukovič zmínil i ceny za ubytování v koleji, kdy jsme nejlevnější v Praze, a navrhl, aby za 

současné situace bylo kolejné zvýšeno na 2500 Kč za měsíc. Senátor Skrbek zmínil, že jsou i 

případy, kdy na třílůžkovém pokoji studenti platí cenu za 3 osoby, ale bydlí tam pouze dvě 

osoby. Dále uvedl, že průměrná cena ubytování  v koleji činí v Praze 4800 Kč, kdežto u nás je 

cena 2100 Kč měsíčně. Předseda Kaplan zmínil, že případné rozšíření kapacity malých 

tělocvičen v přízemí B bloku na úkor ubytovací kapacity bylo pojednáváno na zasedání AS 

UK FTVS před rokem, konkrétně 18. 9. 2018. Při projednávání bylo tehdy Kaplanem 

doporučeno, aby byla o této skutečnosti informována Kolejní komise UK FTVS a dále 

Kolejní rada. Co se týká rušení nočního klidu, tak Kaplan upozornil, že kázeňské prohřešky 

se objevují v bloku A. V bloku B může docházet k rušení nočního klidu studenty 

ubytovanými v koleji případným konáním společenských akcí v suterénu, kde je pro tyto 

účely vyhrazena místnost. AS UK FTVS interpelaci projednal a doporučuje se dále 

problematikou zabývat. 

 

 

 



18. Různé 

Místopředseda Jarošík informoval o seznamovacím kurzu. Dále požádal tajemnici AS UK 

FTVS Coufalovou o přeposlání informace senátorům týkající se veletrhu Gaudeamus, na 

jehož zajištění je třeba vybrat dva studenty, kteří budou reprezentovat naší fakultu. Proděkan 

Hojka požádal, aby byl o vybraných osobách informován. Místopředseda Zahálka se 

vyjádřil, že dle jeho názoru jsou dvě osoby málo. Host Bc. Sukovič zmínil, že loni byl 

účasten s kolegou Omcirkem a byla zde kritika na to, že naše fakulta neměla žádný 

doprovodný program. Proběhla diskuse ohledně veletrhu Gaudeamus. 

Předseda Kaplan dále zmínil návrh na Cenu ministra za vynikající vzdělávací činnost na VŠ, 

kdy přišel pouze jeden návrh ale se zpožděním. Vedení fakulty zmínilo, že návrh je ještě 

možné podat. 

       Další příspěvky do rozpravy nebyly zaznamenány. AS UK FTVS tak vzal na vědomí  

       informace z bodu různé.    

Předsedající Kaplan poděkoval senátorům za jejich aktivní účast na zasedání, dále poděkoval 

členům Studijní komise za připravenost k jednacím bodům týkajících se návrhů akreditací a 

oznámil termín příštího zasedání AS UK FTVS, které se bude konat dne 15. 10. 2019 od 13 

hod. Následně zasedání ukončil.  

 

Zapsala: Coufalová  

 Za AS UK FTVS 

 předseda PhDr. Aleš Kaplan, Ph.D., MBA 

 

 

Na vědomí: doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

 Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 

 Mgr. Vladimír Hojka, Ph.D. 

  

 

 


